
Seminar mladih
naše občine

v Krškem
V prvi polovici decembra je OK ZSMS organizirala seminar. Ideja je

vredna pohvale. Mladi sospregovorili o aktualnih vprašanjih mladih in
družbe v celoti. Delegati so se vrnili s seminarja zadovoljni. Slišali so
marsikaj novega, v razpravi povedali svoje mnenje, spoznali nove pri-
jatelje...

Toda seminar je bil organiziran v Krškem. V hotelu B kategorije.
Trajal je od petka do nedelje. Denar so prispevale posamezne OO
ZSMS, ki se vedno znova srečujejo z vprašanjem, kje dobiti denar.

Zato ni zaman razmišljanje o tem, ali je potrebno, da organiziramo v
času stabilizacije seminar v Krškem. Govorimo o stabilizaciji, delatno
nestabilizacijsko.

Organizatorji so svojo zmoto spoznali v Krškem. Delegati so sklenili,
da bodo odslej seminarji organizirani v naši občini, in da OO ZSMS ne
bodo imele nobenih stroškov.

Napaka je bila storjena. Popraviti se je ne da več. Toda kdaj bomo
razumeli, kaj pomeni VARČEVATI?!

Mladinci OO ZSMS Štepanjsko naselje

Pripomba je aktualna, zato smo na vodstvu OK ZSMS prosili odgo
VOT, ki ga objavljamo:

ODGOVOR
Tudi sam sem enakega mnenja kot vi. Mnenje večine, ki je na po-

svetu OO ZSMS izrazilaželjo po taki obliki izobraževanja, pa tudi ni za
zavreči, če vemo, da ima ta krajši in intenzivnejši način izobraževanja
tudi prednosti. Kot slabost pa to, da je povezan s stroški, ki pa so kljub
velikemu številu zbranih ponudb prav tu bili najnižji. Res je, najceneje
bi bilo doma v sejni sobi, toda tudi udeležba je včasih temu primerna.

Glede zmote pa tole: Še bodo različni načini izobraževanja, kot je
bila dosedanja praksa, to pa ne pomeni. da take oblike izobraževanja,
kot je bila ta, ne bo več. Če se bo zanjo pokazal interes pač bo, vendar
tam, kjer bo najceneje. Ta čas ste že dobili dopis, s katerim vas obveš-
čamo o drugačnem, morda tudi vam zanimivem načinomlizobriaževa-
nja. Torej vidimo se.
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